
Referat styremøte/messengermøte 21.april 2021 kl. 19.30 

 

Til stede: Tom Bremnes, Lilli Bergsjøbrenden, Gry Jeanette Jørgensen, Charlotte Bjørno, 

Christel Cyvin 

 

Saksnr. 01/21, Årsmøtet: Årsmøtepapirer er sendt ut. Det er annonsert på Facebooksiden og 

på hjemmesiden til klubben at de som ønsker det kan få en papirversjon, men det har 

foreløpig ikke vært noen interesse for det – vi printer uansett ut en del eksemplarer. 

Det blir lagt ut en påminnelse torsdagen før møtet om at man må huske å melde seg på, 

foreløpig har vi mottatt tre påmeldinger. 

Vi ønsker å ha noe servering og jobber med muligheten for å få dette til, alle 

smittevernhensyn vil bli ivaretatt.  

 

Saksnr. 02/21, Høststevnet: Alt i rute. Straks vi har mulighet skal vi ha en skikkelig 

opprydning og se hva vi trenger av premier og lignende, det er mulig vi har en god del fra før.  

 

Saksnr. 03/21, Agilitystevnet: Dessverre blir stevnet avlyst grunnet coronasituasjonen. Det 

ble i kveld enstemmig vedtatt i styret. 

 

Saksnr. 07/21, Økonomi: Stabil økonomi, ikke noe nytt. 

 

Saksnr. 08/21, Hallen: 8. april ble det sendt ut nabovarsel fra byggefirmaet med 14 dagers 

svarfrist, denne går ut i morgen og det har ikke kommet noen tilbakemeldinger. Vi må 

påregne rundt en måneds behandlingstid hos kommunen og så er vi forhåpentligvis i gang. 

 

Saksnr. 10/21, Post inn/ut: Ingen fysisk post. Det har kommet en del mailer angående kurs 

som blir besvart fortløpende, i tillegg har det kommet en mail fra NKK ang Hundens dag i 

august – da håper vi å finne på noe. 

 

Saksnr. 11/21: Eventuelt: Ingenting under Eventuelt. 

 

Neste møte blir torsdag 29.04 kl. 19.30, dette blir et møte kun angående årsmøtet og det blir 

skrevet et internt referat.  



Ref. Christel Cyvin 

 

 

 

 


